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Abstract (en)
A catalyst for exhaust gas, having a metallic monolith with a honeycomb structure, the metallic monolith having a cylindrical monolith jacket,
projecting at the ends and consisting preferably of steel, which is connected to exhaust gas inlet and outlet funnels and is supported in a metallic
outer housing, surrounded by thermal insulation, the metallic monolith being supported in the outer housing, which is of supporting design, by means
of a surrounding mineral fibre mat and the transition between the monolith jacket and the funnel or between the sections (divided in a radial lateral
plane) of the outer housing being designed as a sliding seat and the monolith which is not provided with a jacket being axially and radially fixed only
by means of a spring mat, roughened surfaces and spirals or steel rings. <IMAGE>

Abstract (de)
Abgaskatalysator mit einem wabenförmig strukturierten Metallmonolithen mit einem zylindrischen, an den Stirnenden überstehenden, vorzugsweise
aus Stahl bestehenden Monolithmantel, der mit Abgaszu- und -abführ-Trichtern verbunden und von einer thermischen Isolierung umgeben in
einem metallischen Außengehäuse gelagert ist, wobei der Metallmonolith durch eine umgebende Mineralfasermatte im tragend ausgebildeten
Außengehäuse gelagert ist und der Übergang zwischen Monolithmantel und Trichter oder zwischen den in einer radialen Querebene geteilten
Abschnitten des Außengehäuses als Schiebesitz ausgebildet ist und wobei der nicht mit Mantel versehene Monolith nur durch eine Federmatte,
aufgerauhte Oberflächen und Spirale oder Stahlringe axial und radial fixiert ist.
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